
Van: Edwin Bloem  
Verzonden: zondag 12 november 2023 21:04 
Aan: Raadsleden <raadsleden@montferland.info> 
Onderwerp: Raadsvergadering Geïnformeerd geadviseerd Azewijn woningbouw  
 

Goedemorgen,  

wij volgen online de Raadsvergadering waarin nu de Woningbouw plannen besproken worden en 
missen daarin de plannen voor Azewijn,  die er al twee jaar liggen op het Gemeentehuis , waarin het 
omgevingslab een duidelijk advies geeft en hiermee de raadsleden informeren en hopen dat zij 
vragen gaan stellen waarom onze plannen stil liggen ?  

Wij hebben er zelf alles aan gedaan richting het college , na onze treffen van 16 Augustus 2023 met 
Burgemeester en Wethouder om integraal met het plan Ompertsestraat 2 en 2a samen te werken en 
vragen nogmaals voor gelijke behandeling en ambtelijke ondersteuning.  

 

Wij zetten ons in voor een mooi Azewijn om te wonen !  

 

Hartelijke Groeten Edwin & Christel Bloem 
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